



GRADUATION CELEBRATION 2026

You've achieved something incredible. Now, celebrate this milestone with the perfect party. Our exclusive graduation packages give you everything you need to honour your journey and thank your teachers in style.

	Sundays to Thursdays (per person)	Fridays and Saturdays (per person)
MARCO POLO HONGKONG HOTEL		
Dinner Buffet	HK\$568	HK\$628
Lunch Buffet	HK\$468	HK\$528
GATEWAY HOTEL, HONG KONG		
Western Set Dinner	HK\$530	HK\$580
Western Set Lunch	HK\$430	HK\$480

The package includes two soft drinks or orange juices per guest, with the option to enhance your experience by adding HK\$30 for two hours of unlimited free-flow.

Benefits for 40 guests or more

- One complimentary flower bouquet
- Giant teddy bear in graduation costume
- One five-hour parking voucher for every 40 guests
- Invitation cards for teachers (printing excluded)
- Floral centrepiece on reception table and every dining table, and seat covers for banquet chairs
- Audio visual equipment: LCD projector, screen and PA system with wireless mircophones

Additional benefits for 100 guests or more

- Stage and backdrop with standard gold English letters
- Welcome fruit punch before meal
- An afternoon tea buffet voucher for two at Cafe Marco

For reservations or enquiries, please contact our catering team at
T +852 2113 3218 | E bqt.hkh@marcopolohotels.com

The offers are available for events held from 1 May to 31 August 2026. Prices are subject to a 10% service charge.





謝師宴精選套餐2026

馬哥孛羅酒店—香港誠意呈獻謝師宴精選套餐，精心籌劃畢業盛典，感恩師長教誨，締造青春回憶，共度難忘時光。

	星期日至星期四 (每位)	星期五及星期六 (每位)
馬哥孛羅香港酒店		
自助晚宴	港幣568	港幣628
自助午宴	港幣468	港幣528
香港港威酒店		
西式晚宴	港幣530	港幣580
西式午宴	港幣430	港幣480

每位賓客可享用兩杯汽水或橙汁，並可加港幣30升級為兩小時無限暢飲。

凡惠顧40位或以上，尊享以下優惠

- 免費鮮花花束乙束
- 巨型畢業熊擺設
- 每40位賓客可獲贈五小時泊車券乙張
- 精美師長邀請卡(不包括內容印刷)
- 全場席上鮮花擺設及全場華麗椅套
- 音響設備包括液晶體投影機、屏幕及無線咪

凡惠顧100位或以上，更可額外享以下禮遇

- 舞台及背景板連標準金色英文字
- 席前迎賓什果賓治
- 馬哥孛羅咖啡廳雙人下午茶自助餐券乙張

訂座或查詢，請聯絡宴會部
T +852 2113 3218 | E bqt.hkh@marcopolohotels.com

優惠只適用於2026年5月1日至8月31日期間舉行的宴會，價目另設加一服務費。

